





#### ەن نحن ...؟

فريـق الانجـاز للحلول الإلكترونية المتكاملة يتفـوق في تقديم حلول تقنية مبتكرة وشاملة. نركز على تلبية احتياجات عملائنا عبر تطوير استراتيجيات وتقنيـات متقدمة تسـهم في تعزيز كفاءاتهم وتحقيـق أهدافهم. بفضل فريـق مـن الخبراء المتخصصين، نقـدم خدماتنا بأسـلوب يضمن الجودة والابتـكار، ممـا يجعلنـا الخيـار المثالـي لتحقيـق النجـاح الرقمي فـي عالم متسارع.

Commercial Achievement The Team Integrated Electronic Solutions excels in innovative delivering and comprehensive technology solutions. We focus on meeting our clients' needs by developing advanced strategies and technologies that enhance their efficiency and achieve their goals. With a team of specialized experts, we provide our services with a commitment to quality and innovation, making us the ideal choice for achieving digital success in a rapidly evolving world.

## VISION قيقًا كالمحالكة العربية السعودية المحلكة العربية السعودية المحالكة العربية المحالكة العربية السعودية المحالكة العربية السعودية المحالكة العربية السعودية المحالكة العربية العر



# Vision.

#### 

رؤيتنا هي أن نكون الخيار الأول للمؤسسات التي تبحث عن حلول تقنية متقدمة وشاملة، من خلال دمج أحدث التقنيات واسـتراتيجيات الابتكار. نحن ملتزمون بدفع حدود التطور الرقمي، ونسعى لأن نكون القـوة المحركة التي تدعـم عملائنا لتحقيق النمـو المسـتدام وتعزيز قدرتهم التنافسـية في عالم رقمي متسارع.

Our vision is to be the top choice for organizations seeking advanced and comprehensive technological solutions by integrating the latest technologies and innovative strategies. We are committed to pushing the boundaries of digital development and aspire to be the driving force that supports our clients in achieving sustainable growth and enhancing their competitive edge in a rapidly evolving digital world.

نلتـزم بتقديـم حلـول تقنيـة مبتكـرة وشـاملة تلبـي احتياجـات عملائنـا وتساهم في تحقيق أهدافهم بكفاءة عاليـة. نحـن نسـعى لتعزيــز قــدرات عملائنا من خلال تطوير استراتيجيات وتقنيـات متقدمة تتماشـى مع أحدث الاتجاهـات فـي عالـم التكنولوجيــا. المتخصصيــن، نحـرص علـى تقديـم المتخصصيــن، نحـرص علـى تقديـم والابتـكار، مما يجعلنا شــريكاً موثوقاً فـي تحقيـق النجـاح الرقمـي فـي بيئة عمل سريعة التغير.

الرسالة.. Missi

We are committed to providing innovative and comprehensive technological solutions that meet our clients' needs and contribute to achieving their goals with high efficiency. We strive to enhance our clients' capabilities by developing advanced strategies and technologies that align with the latest trends in the tech world. With our team of specialized experts, we ensure that our services are delivered with a focus on quality and innovation, making us a trusted partner in achieving digital success in a rapidly changing work environment.



## Services..

#### تأسيس الشركات

نقدم خدمات متكاملة لتأسيس الشركات تساعد رواد الأعمال والمستثمرين على تحويـل أفكارهم إلى واقـع ملموس بنجاح. مـن خلال فهمنا العميق للإجراءات القانونية والتنظيمية، نوجه عملائنـا خلال كل خطـوة من عملية التأسيس، بـدءاً من إعداد الوثائـق الضروريـة، مـروراً بتسـجيل الشـركة والحصـول على التراخيـص اللازمـة، وصولاً إلى تقديم استشـارات اسـتراتيجية لضمان انطلاق الشركة بسلاسة وفعالية.

#### **Company Formation**

We provide comprehensive company formation services that help entrepreneurs and investors turn their ideas into tangible successes. With our deep understanding of legal and regulatory procedures, we guide our clients through every step of the formation process, from preparing essential documents and registering the company to obtaining necessary licenses and offering strategic advice to ensure a smooth and effective launch.



#### خدمات المستثمرين

نقـدم مجموعـة متنوعـة من خدمـات المسـتثمرين التي تهـدف إلى دعم وتعزيز نجاح اسـتثماراتهم في الأســواق المختلفـة. تشــمل خدماتنـا تقديم الاستشــارات المالية الاســتراتيجية، وتحليــل الفــرص الاســتثمارية، وإعــداد الدراسات الجدوى، وإدارة محفظات الاسـتثمار.

#### **Investor Services**

We offer a diverse range of investor services aimed at supporting and enhancing the success of their investments across various markets. Our services include providing strategic financial consulting, analyzing investment opportunities, preparing feasibility studies, and managing investment portfolios.

#### إدارة الخدمات الإلكترونية

نقـدم خدمــات إدارة إلكترونيــة متكاملــة تضمن تحســين فعاليــة وكفــاءة الأنظمــة الرقميــة لشــركائنا. مــن خلال اســتراتيجيات متطــورة، نقــوم بتصميــم وتنفيــذ حلــول مخصصــة لإدارة جميــع جوانب الخدمــات الإلكترونية، بما في ذلك الصيانة، والتحديثات، والأمن السيبراني.

#### **Electronic Services Management**

We offer comprehensive electronic services management that ensures the enhancement of the effectiveness and efficiency of our partners' digital systems. Through advanced strategies, we design and implement customized solutions for managing all aspects of electronic services, including maintenance, updates, and cybersecurity.



#### **Trademark Registration**

We provide trademark registration services that help businesses and individuals protect their brand identities and legal rights. Through a comprehensive process that begins with researching and verifying the availability of the trademark, followed by filing applications and liaising with relevant authorities, we ensure a smooth and effective registration of your trademark. We work to secure your legal rights and enhance your market position, providing legal protection against infringements and boosting customer confidence in your brand.



#### تسجيل العلامة التجارية

نقدم خدمات تسجيل العلامات التجارية التي تساعد الشركات والأفراد في حماية هوياتهم التجارية وحقوقهم القانونية. من خلال عملية شاملة تبدأ بالبحث والتحقق من توافر العلامة، ثم تقديم الطلبات والتعامل مع الجهات المختصة، نضمن تسجيل علامتك التجارية بشكل سلس وفعال. نحن نعمل على تأمين حقوقك القانونية وتعزيز مكانتك في السوق، مما يوفر لك حماية قانونية ضد التعديات ويعزز ثقة العملاء في علامتك التجارية.



#### **Wage Protection**

We offer wage protection services through the Wage Protection System (WPS), designed to ensure workers' rights and safeguard wages with a reliable and transparent system. Through this system, we effectively manage the wage payment process, ensuring all financial transactions are accurately recorded and documented in compliance with local laws and regulations. We provide guarantees that workers' wages will be paid on time and correctly, thereby enhancing trust between employers and employees and reducing the risks associated with financial disputes.

#### حماية الأجور

نقدم خدمات حماية الأجور عبر نظام حماية الأجور (WPS) الذي يهدف إلى ضمان حقوق العمال وحماية الأجور من خلال نظام موثوق وشفاف. من خلال هذا النظام، نقوم بإدارة عملية دفع الأجور بفعالية، حيث نضمن تسجيل جميع المعاملات المالية بدقة وتوثيقها بشكل يتوافق مع القوانين واللوائح المحلية. نحن نعمل على توفير ضمانات للعمال بأن أجورهم ستدفع في الوقت المحدد وبالشكل الصحيح، مما يعزز الشكل الصحيح، مما يعزز ويقلل من المخاطر المرتبطة بالنزاعات المالية.





#### الدعم التقني والتسويق

نقدم خدمات الدعم التقني والتسـويق الشـاملة التي تساعد الشركات علـى تعزيـز حضورهـا الرقمـي وتحقيق أهدافهـا التجاريـة بفعالية. في مجال الدعم التقني، نُقدّم حلولاً متكاملة تشمل إدارة الأنظمة، وصيانة البرمجيـات، ودعـم المسـتخدمين، مما يضمن اسـتمرارية التشـغيل وسلاسة الأداء التكنولوجي.

#### **Technical Support and Marketing**

We offer comprehensive technical support and marketing services that help businesses enhance their digital presence and achieve their commercial goals effectively. In the realm of technical support, we provide integrated solutions that include system management, software maintenance, and user support, ensuring smooth operation and seamless technological performance.

#### خدمات سابر والتخليص الجمركي

نقدم خدمات سـابر، (النظام السـعودي للمعلومات المهنيـة الموحدة)، لضمان مطابقـة المنتجات للمعايير والمواصفـات المطلوبة، بالإضافة إلى إدارة عمليات التخليـص الجمركـي بكفاءة. نحن نتولى كافـة الإجراءات اللازمة بـدءاً من التحقق والتوثيـق، وصـولاً إلـى التعامـل مع الجهـات الجمركية، مما يسـهم في تسـريع عمليات الاستيراد والتصدير.

#### **Saber and Customs Clearance Services**

We offer Saber services, the Saudi Unified Professional Information System, to ensure that products meet required standards and specifications. Additionally, we manage customs clearance processes efficiently. We handle all necessary procedures, from verification and documentation to liaising with customs authorities, facilitating faster import and export operations.

#### عضوية تصنيف المقاولين

نقدم خدمـات متكاملـة للحصـول على عضويـة تصنيف المقاوليـن، والتي تُعـد خطـوة حيويـة لتعزيـز مكانـة الشركات في قطاع البناء والتشييد. من خلال مساعدتنا، يمكـن للشـركات تقديـم طلبـات التصنيـف بنجـاح، حيث نقـوم بإعـداد كافـة الوثائـق اللازمـة وتوفيـر الإرشـادات اللازمـة لضمـان تلبية جميع متطلبـات الهيئة المختصة. نحن ندير عملية التصنيف بفعالية، مما يسـهم في تعزيز سـمعة الشـركة وقدرتهـا التنافسـية، ويوفر فرصـاً أكبر للمشاركة في المشاريع الكبيرة والمعقدة.

#### **Contractor Classification Membership**

We offer comprehensive services for obtaining contractor classification membership, a vital step for enhancing companies' positions in the construction sector. With our assistance, companies can successfully submit classification applications, as we prepare all necessary documentation and provide guidance to ensure compliance with regulatory requirements. We effectively manage the classification process, enhancing the company's reputation and competitiveness, and providing greater opportunities for participation in large and complex projects.









#### **Consulting Services**

We offer comprehensive consulting services designed to provide innovative strategic solutions that help companies achieve their goals. Our services include advice in various areas such as strategic planning, performance improvement, and project management, enhancing companies' ability to make informed decisions and achieve outstanding results.

#### **Balady Services**

We specialize in issuing licenses for factories, warehouses, and all types of commercial establishments, with extensive expertise in understanding all necessary conditions and requirements. We are committed to providing fast and efficient services to ensure that procedures are completed efficiently and on time.

#### الخدمات الاستشارية

نقدم خدمات استشارية متكاملة تهدف إلى تقديم حلول استراتيجية مبتكرة تساعد الشركات على تحقيق أهدافها. تشـمل خدماتنا تقديم المشورة في مجالات متعددة مثل التخطيط الاسـتراتيجي، تحسـين الأداء، وإدارة المشاريع، ممـا يعزز من قدرة الشـركات على اتخاذ قرارات مدروسـة وتحقيق نتائج متميزة.

#### خدمات بلدى

نحـن متخصصـون في إصـدار تراخيـص المصانـع والمستودعات والمحلات التجارية بجميع أنواعها، ونتمتع بخبـرة واسـعة فـي فهـم كافـة الشــروط والمتطلبـات اللازمة. نلتزم بتقديم خدمات سريعة وفعالة لضمان إنجاز الإجراءات بكفاءة وفي الوقت المحدد.



#### **Ministry of Commerce Services**

We offer comprehensive services including issuing, renewing, and transferring commercial registrations, as well as converting companies to institutions and vice versa. We also provide services for reserving company and institution names and drafting and finalizing various types of company formation contracts, ensuring efficient and professional handling of commercial procedures.

#### **Creating an Online Store**

We provide comprehensive solutions for creating online stores, starting with designing brand identities and logos, and extending to developing e-commerce sites and websites. Our services also include designing user interfaces and shopping experiences, as well as implementing effective digital marketing strategies. We combine professional design with marketing strategies to ensure the store's success and enhance customer engagement.



#### خدمات وزارة التجارة

نقـدم خدمـات متكاملـة تشــمل إصـدار وتجديـد ونقـل الســجلات التجاريـة، وتحويـل الشــركات إلـى مؤسسـات والعكـس. كمـا نقـدم خدمـات حجــز أســماء الشــركات والمؤسسـات وصياغة وإنهاء عقود تأســيس الشــركات بأنواعهـا المختلفـة، لضمان تســهيل الإجــراءات التجارية بكفاءة واحترافية.

#### إنشاء المتجر الإلكتروني

نقدم حلـولاً متكاملة لإنشـاء المتجر الإلكتروني، بدءاً من تصميـم الهويـة التجارية والشـعارات، وصولاً إلى تطوير المتاجر الإلكترونية والمواقع. تشمل خدماتنا أيضاً تصميم واجهات المسـتخدم وتجربة التسـوق، بالإضافة إلى تنفيذ اسـتراتيجيات تسـويق رقمـي فعّالـة. نعمـل علـى دمـج التصميـم الاحترافـي مع اسـتراتيجيات التسـويق لضمان نجاح المتجر وزيادة التفاعل مع العملاء بشكل متميز.





#### أهدافنيا

تحقيق النمو والتوســع المســتدام مــن خلال اســتراتيجيات مدروسة وتطوير مستمر.

Achieve sustainable growth and expansion through well-planned strategies and continuous development.

تعزيـز رضـا العملاء مـن خلال توفيـر تـجــربـــة متميــزة وخـدمــــة عــمـلاء ممتازة.

Enhance customer satisfaction by providing an exceptional experience and excellent customer service.

تقديــم حلول مبتكرة وفعالــة تواكــب أحــدث التطــورات وتلبـي احتياجــات السوق المتغيرة.

Provide innovative and effective solutions that keep up with the latest developments and meet the evolving needs of the market.

تحقيـــق أعـلــــى مســتويات الجــودة في تقديم الخدمات لضمان تميز النتائج ورضا العملاء.

Achieve the highest levels of quality in service delivery to ensure outstanding results and customer satisfaction.

### Our Objectives





🔏 2573 شارع المنابية - حي الخليج - الرياض

fariq-alainjaz@outlook.com

0543376787